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							320 St. Mary’s Street.
Fredericton, NB, Canada E3A 2S4
Phone: 506 458 8422
Fax: 506 451 6130
Toll free: 1 800 442 9789
						

				

					

		

				
			
						
				
					
			
		

				

				

					

		

					

		
				
				
							We acknowledge that the NBAPC office is situated on the unceeded and unsurrendered ancestral homelands of the Wolastoqiyik. The “Treaties of Peace and Friendship” of 1725 and 1726, signed by the Wabanaki and the British Crown, did not deal with the surrender of lands or resources, but recognized Wolastoqiyik, Mi’kmaq and Passamaquoddy title and established the rules for what was to be an ongoing relationship between nations.
_____________________
Nous reconnaissons que le bureau du NBAPC est situé sur les terres ancestrales non cédées des Wolastoqiyik.  Les « Traités de paix et d’amitié » de 1725 et 1726, signés par les Wabanaki et la Couronne Britannique, ne traitent pas de la cession de terres ou de ressources, mais reconnaissent le titre Wolastoqiyik, Mi’kmaq et Passamaquoddy et établissent les règles de ce qui est être une relation continue entre les nations. 
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